
 
 

 
 

Αθήνα, 19 Μαρτίου 2025 
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

ΠΡΟΣ: Υπουργό Εξωτερικών 
Υπουργό Εσωτερικών 
Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 

Θέμα: «Διοργάνωση εκδήλωσης ιφτάρ από ξένη αρχή σε ελληνικό 

έδαφος – Παραβίαση εθνικής κυριαρχίας και ερωτήματα 

νομιμότητας» 

               

Την Κυριακή 16 Μαρτίου 2025, στον οικισμό Βέννα Ροδόπης, πραγματοποιήθηκε 

δείπνο κατάλυσης νηστείας (ιφτάρ) υπό την αιγίδα του Κυβερνήτη 

Αδριανούπολης κ. Γιουνούς Σεζέρ και της «Πλατφόρμας Αδριανούπολης». 

Σύμφωνα με τουρκικά μέσα ενημέρωσης, η εκδήλωση εντασσόταν στο πλαίσιο 

των εκδηλώσεων της «γεωγραφίας της καρδιάς της Τουρκίας». 

Στην εκδήλωση παρευρέθηκαν Τούρκοι αξιωματούχοι, όπως η βουλευτής του 

ΑΚΡ κ. Fatma Aksal, ο Αντινομάρχης Αδριανούπολης κ. Ömer Sevgili, ο 

Δήμαρχος Υψάλων κ. Mehmet Kerman, καθώς και άτομα γνωστά για τις 

διασυνδέσεις τους με το Τουρκικό Προξενείο Κομοτηνής. Επιπλέον, 

πραγματοποιήθηκε συναυλία μουσικής Σούφι υπό τη διεύθυνση του Υπουργείου 

Πολιτισμού της Αδριανούπολης. 

Η συγκεκριμένη εκδήλωση δεν αποτελεί μεμονωμένο περιστατικό αλλά 

εντάσσεται σε μια ευρύτερη στρατηγική της Τουρκίας για τη δημιουργία 

«πολιτιστικών προγεφυρωμάτων» στη Θράκη, υπονομεύοντας την ελληνική 

εθνική κυριαρχία. Το γεγονός ότι επαναλαμβάνεται σχεδόν ετησίως δείχνει ότι 

υπάρχει ελλιπής αντιμετώπιση από την ελληνική πλευρά. 

Κατόπιν των ανωτέρω, παρακαλούμε όπως απαντήσετε για τις ενέργειες που 

έχουν γίνει ή πρόκειται να γίνουν ώστε να διαφυλαχθεί η εθνική κυριαρχία και η 

νομιμότητα στην περιοχή. 

 

Ερωτώνται οι αρμόδιοι Υπουργοί: 

1. Υπήρξε αίτηση και σχετική άδεια από τον Δήμο Μαρωνείας – Σαπών για τη 

διεξαγωγή της εκδήλωσης σε δημόσιο χώρο; Αν ναι, με ποια αιτιολογία 

παραχωρήθηκε; 

 

2. Ενημερώθηκαν οι ελληνικές αρχές (Αστυνομία, Περιφέρεια, Υπουργείο 

Εσωτερικών) για την παρουσία ξένων αξιωματούχων στην εκδήλωση αυτή; Υπήρξε 

σχετική έγκριση; 

 

3. Δόθηκε άδεια για το ενδεχόμενο κλείσιμο δρόμων ή την οποιαδήποτε άλλη 

τροποποίηση στη δημόσια κυκλοφορία για την εξυπηρέτηση της εκδήλωσης; Αν όχι, 

ποιος φέρει την ευθύνη για την παρατυπία αυτή; 
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4. Είναι σε γνώση της ελληνικής κυβέρνησης ότι η Τουρκία χρησιμοποιεί τέτοιες 

εκδηλώσεις για την εθνοθρησκευτική και πολιτική επιρροή της στη Θράκη; Τι μέτρα 

λαμβάνονται για την αποτροπή παρόμοιων φαινομένων στο μέλλον; 

 

5. Προτίθεται η κυβέρνηση να διερευνήσει πιθανές παραβιάσεις του νόμου και να 

αποδοθούν ευθύνες σε όσους επέτρεψαν την πραγματοποίηση της εκδήλωσης χωρίς 

τις απαραίτητες εγκρίσεις; 
 

 

 

 
 

Ο ερωτώντες Βουλευτές 
 
 
 

Γεώργιος Μανούσος 

Β2 Δυτικού Τομέα Αθηνών 
 

 

 

Ιωάννης Δημητροκάλλης 

Ανατολικής Αττικής 

 

 

 

Διονύσιος Βαλτογιάννης 

Αιτωλοακαρνανίας 

 

 
 




